

Date: 12 August 2018

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Operation Officer - Head of Operation Division
Dubai financial market
Dubai, UAE

التاريخ: 12 أغسطس 2018

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
رئيس تنفيذي للعمليات - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Further clarification on the acquisition of Middlesex University Dubai

الموضوع: توضيح اضافي بخصوص الاستحواذ على "جامعة ميدلسكس دبي"

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Amanat Holdings PJSC ("Amanat") wishes to further clarify the following details with regards to the earn-out potential related to its recent acquisition of Middlesex University Dubai ("University").

تود أمانات القابضة ش.م.ع. ("أمانات" أو "الشركة") ان توضح بعض التفاصيل حول المبلغ الاضافي المحتمل الخاص باستحواذ الشركة على جامعة ميدلسكس دبي ("الجامعة") والمتفق ان يكون مقابل تحقيق محفزات نمو متفق عليها.

The seller will be entitled for an incentive per additional student enrolled for the academic year 2019-2020 above a certain pre-agreed enrollment level, with a maximum earn-out potential of AED 73 mn. This contingency will only be payable towards the end of 2019.

سيكون للبائع الحق بالحصول على حافز عن كل طالب إضافي مسجل للعام الدراسي 2019-2020 يفوق مستوى تسجيل معين متفق عليه مسبقاً ، وبحد أقصى 73 مليون درهم حيث سيكون هذا الحافز مستحق الدفع في نهاية عام 2019.

We further highlight that the impact of this acquisition towards Amanat's financials will only be visible proportionately starting August 2018. Beyond the year 2018, the results of the University will be fully consolidated by Amanat.

كذلك نود ان ننوه بأن تأثير هذا الاستحواذ على القوائم المالية لأمانات سيكون مجمع بالكامل ابتداء من 2019، أما في العام 2018 سيكون بالتناسب من أغسطس 2018 ولغاية نهاية العام.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Kareem Murad
Investors Relations Director
Amanat Holdings PJSC



كريم مراد
مدير علاقات المستثمرين
أمانات القابضة ش.م.ع.

Cc: Securities and Commodities Authority

نسخة الى السادة هيئة الأوراق المالية والسلع